



**To** : All members of IPSA (HK)  
**From** : IPSA (HK)  
**Issued Date** : 30<sup>th</sup> September 2019

**Visit of Hung Hom Cross Harbour Tunnel**

Commissioned in the year 1972, The Cross Harbour Tunnel is the first under water vehicular harbour crossing linking Hong Kong Island and Kowloon. The Tunnel links the main financial and commercial districts on both sides of Victoria Harbour and is the busiest harbour crossing since it has been opened for traffic.

The Tunnel is currently managed by Chun Wo Tunnel Management Company Limited. Notwithstanding in managing and maintaining an uninterrupted operations of this most congested vehicular thoroughfare in Hong Kong, the Management Company endeavours to ensure that Health and Safety, Security and Environmental policies are observed and complied with at all times.

IPSA (HK) has arranged a visit to the Cross Harbour Tunnel where staff members of the Tunnel Management may share with our Members in experience and knowledge in the routine management and contingency operations of a vehicular link road.

- Date:** Tuesday 22 October, 2019.
- Time:** 1415 hrs. Meet at Bus Stop of Route No. 104 at the Cross Tunnel Plaza (Kowloon)
- Admittance:** For IPSA(HK) Members Only. IPSA(HK) Corporate Member can nominate 1 representative. No admittance fee.
- Dress Code:** Smart Casual
- Reservations:** Booking on a first-come-first-serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, email or fax back to IPSA (HK).  
Deadline: on or before Friday 18<sup>th</sup> October, 2019.
- Remarks:** No camera or photo taking is allowed throughout the visit, except group photos at designated locations.

✂ -----  
**BOOKING SLIP**

**RE: Visit of Hung Hom Cross Harbour Tunnel**

**To: Administrative Support of IPSA(HK).**

**Tel: 2205-0418 Fax: 2591-4309 Email: info@ipsa.com.hk**

I shall visit to Hung Hom Cross Harbour on 22<sup>nd</sup> October, 2019.

Name of participant(s):

(Please give name in block letter and give IPSA Membership no. if available. ).

Name: \_\_\_\_\_

Contact Person: \_\_\_\_\_

Membership No: \_\_\_\_\_

Daytime Tel: \_\_\_\_\_

Email or Fax: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_



INTERNATIONAL PROFESSIONAL SECURITY ASSOCIATION

國際專業保安協會(香港)

(HONG KONG)

Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Website: www.ipsa.com.hk

Enquiries: (852) 2205 0418 Fax: (852) 2591 4309 Email: info@ipsa.com.hk

致：各會員  
由：國際專業保安協會(香港)  
日期：2019年09月30日

### 參觀紅磡海底隧道

「海底隧道」是香港首條連貫香港島及九龍的過海行車道路，隧道連接著維港兩岸主要的經濟及商業區，「海底隧道」自1972年啟用以來，仍然是最繁忙的海底行車道路。

現時「海底隧道」由「俊和隧道管理有限公司」負責管理，儘管要管理及營運一條無間斷運作，及香港最擠塞的幹道，管理公司亦致力遵從及執行健康、安全、保安及環保等之既定政策。

國際專業保安協會(香港)特別安排「海底隧道」探訪活動，並誠邀隧道管理人員團隊與本會會員分享隧道管理的知識，及在管道內出現突發事件的應變經驗。

日期：2019年10月22日(星期二)

時間：下午2時15分海底隧道收費廣場104號巴士站(九龍)集合

費用：只供國際專業保安協會(香港)會員參與，公司會員只可申請1名代表出席。  
入場：無需入場費

衣著：商務休閒服

報名：請填妥以下表格及連同付款收據，以電郵或傳真交予本會。  
截止報名日期：2019年10月18日(星期五)，先到先得。

備註：參觀期間，不可進行任何拍攝或錄影，於指定地點拍攝團體照除外。

✂-----

#### 報名表格

#### 參觀紅磡海底隧道

致：國際專業保安協會(香港) - 行政支援  
電話：2205-0418 傳真：2591-4309 電郵：info@ipsa.com.hk  
我將於2019年10月22日參觀紅磡海底隧道

出席者姓名

(請以英文正楷填寫出席者姓名及會員編號)

姓名：\_\_\_\_\_

聯絡人：\_\_\_\_\_

會員編號：\_\_\_\_\_

日間聯絡電話：\_\_\_\_\_

電郵或傳真：\_\_\_\_\_

報名日期：\_\_\_\_\_